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Zápis ze schůze Rady Spolku rodičů a přátel dětí a školy při Gymnáziu Zikmunda Wintra Rakovník 

konané 12. 11. 2024, 17:00  

Přítomni zástupci tříd: O2, O5, O7, C1A, C1B, C2B, C3A, C3B, C4B, pokladník a předsedkyně spolku. 

Prezenční listina je přílohou č.1 tohoto zápisu. 

Rada SRPDŠ GZW Rakovník (dále jen „Rada“) se sešla v usnášeníschopném počtu 11 členů. 

Program schůze: 

1. Schválení programu schůze a ověřovatele zápisu 

2. Aktuální informace o činnosti a hospodaření Spolku 

3. Schválení rozpočtu na školní rok 2024/2025 

4. Diskuze a různé  

Ad 1) Schválení programu schůze a ověřovatele zápisu 

Program schůze byl všemi přítomnými schválen, zápisem byla pověřena pí Lucie Fischerová, 

ověřovatelem zápisu byla zvolena pí Hana Poláková.  

Ad 2) Aktuální informace o činnosti a hospodaření Spolku 

Předsedkyně shrnula informace o per-rollam hlasováních proběhlých od minulé schůze Rady, zápisy 

z nich jsou přiloženy (příloha 3).  

Vzhledem ke konání schůze Rady SRPDŠ až po třídních schůzkách, byli členové Rady informováni o 

stavu výběru členských příspěvků za školní rok 2024/25 v jednotlivých třídách v předstihu e-mailem, 

aby mohli informaci předat ve svých třídách a požádat třídní pedagogy o pomoc s dovýběrem členských 

příspěvků (rozeslání informace rodičům). 

Předsedkyně v předstihu informovala Radu o současném stavu spolkového účtu a pokladny:  

Stav spolkových financí k datu 11.11.2024: 

 Spolkový účet 195.095 Kč 

 Spolková pokladna 8.571 Kč 

CELKEM   203.666 Kč 

 

Ad 3) Schválení rozpočtu na školní rok 2024/2025 

Rada prošla všechny žádosti o čerpání spolkových prostředků, na jejich základě schválila rámcový 

rozpočet pro školní rok 2024/2025 – všechny položky uvedené v příloze 2 tohoto zápisu (Rozpočet 

SRPDŠ GZW pro školní rok 2024/2025) schválila Rada jednomyslně s následujícími poznámkami: 

 Čerpání příspěvku na maturitní ples Rada podmínila uhrazením členského příspěvku alespoň 

od 80 % studentů z každého maturitního ročníku.  

 Schválení příspěvku na tělesnou výchovu ve výši 20.000 Kč Rada podmínila bližší specifikací 

zamýšleného použití finančních prostředků. Předsedkyně vyžádá bližší specifikaci od žadatele 

a bude následně informovat Radu e-mailem. 
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 Příspěvek na školní knihovnu/studovnu bude využit na uhrazení předplatného časopisů – bude 

prodlouženo současné předplatné (časopisy Vesmír, National Geographic a Ahoj, divočino!), 

případně další časopis navržený pedagogy školy. 

 Výše prostředků alokovaných na odměny pro nejlepší studenty byla výrazně navýšena oproti 

předchozím rozpočtům (z 10.000 Kč na 25.000 Kč), a to na základě vyplacených finančních 

prostředků v loňském roce. 

 Část prostředků byla v rozpočtu vyhrazena pro financování žádostí v průběhu školního roku, 

předpokládá se jejich schvalování formou per rollam. 

Ad 4) Diskuze a různé   

 Předsedkyně informovala členy Rady o úmyslu rezignovat na funkci, a to ke konci školního roku 

a požádala členy Rady o zvážení kandidatury na tuto pozici. Podle stanov spolku se předsedou 

může stát pouze člen Rady. 

 Byla otevřena diskuse týkající se používání/nadužívání mobilních telefonů studenty v průběhu 

výuky, která navázala na aktivní diskusi rodičů v průběhu třídních schůzek. Členové Rady sdíleli 

zkušenosti ze svých tříd a ostatních škol. K úvaze byl vznesen návrh uspořádat dotazníkové 

šetření jak pro pedagogy školy, tak pro rodiče, zda jim současný stav vyhovuje, či zda by si přáli 

něco změnit. Předsedkyně rozešle členům Rady znění školního řádu k prostudování již platných 

ustanovení. 

 Na základě podnětů z řad členů Rady bylo diskutováno využívání výchovně-vzdělávacích 

programů cílených jednak na předcházení sociálně patologických jevů (drogy), jednak na 

sexuální výchovu. Rada pověřila předsedkyni kontaktovat metodika prevence a výchovnou 

poradkyni s nabídkou finanční podpory takto zacílených projektů. Předsedkyně rozešle členům 

Rady aktuální znění Minimálního preventivního programu školy. Pí Poláková přislíbila prověřit 

možnosti spolupráce s Policii ČR v této oblasti. 

 Na základě dotazů nových členů Rady byla otevřena otázka využívání projektů Erasmus školou. 

Byl shrnut postup jednání, které spolek inicioval v loňském roce. Rada pověřila předsedkyni, 

aby oslovila paní ředitelku s dotazem, zda došlo v tomto bodě k posunu a jaké jsou v tomto 

směru další plánované kroky vedení školy.  

 Na základě zářijových výhružných e-mailů byla otevřena diskuse o bezpečnostním plánu školy 

– plán evakuace, proces oznámení nebezpečí, místo shromáždění atd. Rada pověřila 

předsedkyni, aby oslovila paní ředitelku s dotazem, jaké bezpečnostní plány ve škole existují. 

 

Součástí tohoto zápisu se stávají přílohy: 

Příloha 1: Prezenční listina 

Příloha 2: Rozpočet SRPDŠ GZW pro školní rok 2024/2025 

Příloha 3: Záznamy o per rollam hlasováních proběhlých od 20.6.2024 

 

V Rakovníku dne 17. 11. 2024  Zapsala Lucie Fischerová        

V Rakovníku dne 20.11.2024      Zápis ověřila Hana Poláková 
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Příloha 1 
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Příloha 2 

 

 

 

 

 

 

 



5 
 

Příloha 3: Záznamy o proběhlých per rollam hlasováních 

Záznam o per rollam hlasování Rady SRPDŠ při GZW Rakovník 

 

Vyhlášení hlasování: 2.9.2024 

Ukončení hlasování: 9.9.2024 

 

Návrhy: 

1) Uhradit ze spolkového rozpočtu náklady na dopravu na environmentální kurz třídy O4 ve výši 

8.500 Kč. 

2) Uhradit příspěvek na Hodiny moderní chemie ve výši 1.500 Kč. 

 

Výsledek hlasování: 

Ad 1) 

Pro schválení návrhu: František Řezáč (O3), Michaela Chytrá (O4), Jan Vorlíček (O5), Zuzana Kšírová 

(O6), Šárka Divišová (O7), Edita Bretšnajderová (O8), Tereza Vorlová (C2A), Vratislav Bendl (C2B), 

Zuzana Gellrichová (C3A), Kateřina Bláhová (C4A), Hana Poláková (C4B), Lucie Fischerová 

(předsedkyně), Petr Matoušek (pokladník) 

Proti schválení návrhu: nikdo 

Ad 2) 

Pro schválení návrhu: František Řezáč (O3), Michaela Chytrá (O4), Jan Vorlíček (O5), Zuzana Kšírová 

(O6), Šárka Divišová (O7), Edita Bretšnajderová (O8), Tereza Vorlová (C2A), Vratislav Bendl (C2B), 

Zuzana Gellrichová (C3A), Kateřina Bláhová (C4A), Hana Poláková (C4B), Lucie Fischerová 

(předsedkyně), Petr Matoušek (pokladník) 

Proti schválení návrhu: nikdo 

 

 

Usnesení: 

Rada spolku schválila uhradit ze spolkového rozpočtu: 

● náklady na dopravu na environmentální kurz třídy O4 ve výši 8.500 Kč. 

● příspěvek na Hodiny moderní chemie ve výši 1.500 Kč. 

 

Hlasování se zúčastnila nadpoloviční většina členů Rady SRPDŠ; usnesení jsou platná. 
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Záznam o per rollam hlasování Rady SRPDŠ při GZW Rakovník 

 

Vyhlášení hlasování: 8.10.2024 

Ukončení hlasování: 15.10.2024 

 

Návrhy: 

1) Navýšit příspěvek na dopravu na environmentální kurz z 8.500 Kč na 14.000 Kč. 

2) Uhradit dopravu na krajské kolo soutěže ve volejbalu ve výši 8.000 Kč. 

 

Výsledek hlasování: 

Ad 1) 

Pro schválení návrhu: Miroslava Křížová (O1), František Řezáč (O3), Michaela Chytrá (O4), Zuzana 

Kšírová (O6), Šárka Divišová (O7), Edita Bretšnajderová (O8), Pavlína Matějovičová (C1A), Tereza 

Vorlová (C2A), Vratislav Bendl (C2B), Zuzana Gellrichová (C3A), David Suchopárek (C3B), Kateřina 

Bláhová (C4A), Hana Poláková (C4B), Lucie Fischerová (předsedkyně), Petr Matoušek (pokladník) 

Proti schválení návrhu: nikdo 

Ad 2) 

Pro schválení návrhu: Miroslava Křížová (O1), František Řezáč (O3), Michaela Chytrá (O4), Zuzana 

Kšírová (O6), Šárka Divišová (O7), Edita Bretšnajderová (O8), Pavlína Matějovičová (C1A), Tereza 

Vorlová (C2A), Vratislav Bendl (C2B), Zuzana Gellrichová (C3A), David Suchopárek (C3B), Kateřina 

Bláhová (C4A), Hana Poláková (C4B), Lucie Fischerová (předsedkyně), Petr Matoušek (pokladník) 

Proti schválení návrhu: nikdo 

 

 

Usnesení: 

Rada spolku schválila uhradit ze spolkového rozpočtu: 

 náklady na dopravu na environmentální kurz třídy O4 ve výši 14.000 Kč. 

 dopravu na krajské kolo soutěže ve volejbalu ve výši 8.000 Kč. 

Hlasování se zúčastnila nadpoloviční většina členů Rady SRPDŠ; usnesení jsou platná. 

 

 

 

 


